
Z A P I S N I K 

 

s X. sjednice Upravnog vijeća Javne ustanove u kulturi Hrvatski dom Vukovar, održane dana 

24. rujna 2018. godine, s početkom u 14:00 sati u prostorijama Javne ustanove u kulturi 

Hrvatski dom Vukovar. 

 

Obaviješteni članovi Upravnog vijeća putem e-maila: Josip Prpa, Zdenka Buljan, Anita 

Rapan-Papeša, Matej Nadovski, Dalibor Jurišić. 

 

Prisutni članovi Upravnog vijeća: Josip Prpa, Zdenka Buljan, Matej Nadovski. 

 

Konstatira se da je gospođa Anita Rapan-Papeša opravdala svoj izostanak. 

 

Ostali prisutni: 

Ivanka Miličić, ravnateljica Javne ustanove u kulturi Hrvatski dom Vukovar 

Ana Vuleta, tajnik Javne ustanove u kulturi Hrvatski dom Vukovar 

Davor Kolarić, računovođa Javne ustanove u kulturi Hrvatski dom Vukovar 

 

Predsjednik vijeća je izvijestio pojedinačno sve članove Upravnog vijeća da za dnevni red ove 

sjednice predlaže: 

 

 

D N E V N I   R E D 

 

 

1. Verifikacija Zapisnika sa IX. sjednice Upravnog vijeća Javne ustanove u kulturi 

Hrvatski dom Vukovar održane dana 29. svibnja 2018. godine 

2. Donošenje financijskog plana za 2019., 2020. i 2021. godinu 

3. Donošenje Godišnjeg programa rada i razvoja Ustanove 

4. Razno 

 

Dnevni red je prihvaćen većinom glasova članova Upravnog vijeća. 

 

AD. 1. 

 

Predsjednik Upravnog vijeća Josip Prpa započeo je sjednicu u 14:00 sati i konstatira da je 

zapisnik sa IX. sjednice Upravnog vijeća Javne ustanove u kulturi Hrvatski dom Vukovar od 

dana 29. svibnja 2018. godine dostavio putem elektronske pošte. 

 

Tajnica Ustanove Ana Vuleta obrazlaže da su temeljem naputka Ureda Vlade RH za udruge 

potpisani aneksi ugovora o nefinancijskoj podršci u nekretninama, obzirom da je naputak bio 

da se ne pristupa novim natječajima. 

 

Temeljem naputka Ureda Vlade Republike Hrvatske za udruge stavlja se van snage zaključak 

pod AD. 4. iz zapisnika s IX. sjednice Upravnog vijeća Javne ustanove u kulturi Hrvatski dom 

Vukovar, URBROJ: 2196/01-JT-3/174-2018., od dana 29. svibnja 2018. godine. 

 

Daljnjih primjedbi ili prijedloga nema, stoga se većinom glasova donosi   

 

O D L U K A 



 

Verificira se zapisnik s IX. sjednice Upravnog vijeća Javne ustanove u kulturi Hrvatski dom 

Vukovar od dana 29. siječnja 2018. godine. 

 

AD. 2.  

 

Ravnateljica Ivanka Miličić obrazlaže da je Ustanova dobila naputke Grada Vukovara o izradi 

financijskog plana, koje su rađene na temelju izvršenja za 2017. godinu, dok je u to vrijeme u 

Ustanovi bila zaposlena jedna osoba manje. 

 

Računovođa Davor Kolarić obrazlaže financijski plan za 2019., 2020. i 2021. godinu, te 

pojašnjava da je financijski plan za 2019. godinu iznosi 1.350.000,00 kuna, što je 570.000,00 

kuna manje od prethodne godine, a isto je posljedica izdvajanja Vukovarskog vodotornja u 

zasebnu pravnu osobu. 

 

Nadalje, računovođa Davor Kolarić obrazlaže da više od polovice iznosa planiranog u 2019. 

godini odnosi se na plaće zaposlenika, a da su u usporedbi s 2018. godinom sve stavke manje 

kako bi se uklopili u planirani proračun Grada Vukovara. Pojašnjava kako su projekcije za 

2020. i 2021. godinu na istoj razini kao i financijski plan za 2019. godinu. 

 

Predsjednik Upravnog vijeća Josip Prpa postavlja upit ima li ustanova stavku za nepredviđene 

troškove, na što računovođa Davor Kolarić pojašnjava da postoji stavka "ostali nespomenuti 

rashodi" za podmirivanje iznosa nepredviđenih računskim planom, međutim proračun je 

određen kao takav da nije bilo mogućnosti planirati nepredviđene troškove u većem iznosu. 

 

Predsjednik Upravnog vijeća Josip Prpa postavlja pitanje tko je snosio troškove popravka 

bojlera. 

 

Ravnateljica Ivanka Miličić objašnjava da je taj iznos podmiren iz vlastitih prihoda Ustanove. 

 

Gospođa Zdenka Buljan izražava zabrinutost, iako joj je jasno da je proračun smanjen 

obzirom na nove okolnosti nastale izdvajanje Vukovarskog vodotornja, da se isti iznosi 

planiraju i u narednim godinama što nije dobro za razvoj Ustanove. Želi naglasiti da je 

potrebno da Osnivač prihvati objektivne okolnosti jer iako će se premostiti 2019. godina i 

nedostatak financijskih sredstava, takva situacija ne bi smjela se ponavljati iz godine u 

godinu. Gospođa Buljan želi upozoriti da bi se Ustanova, obzirom da je stekla status 

prepoznatljivosti, trebala dalje razvijati. 

 

Upravno vijeće jednoglasno donosi  

 

ODLUKU 

 

o prihvaćanju financijskog plana za 2019., 2020. i 2021. godinu. 

 



 

AD. 3. 

 

Ravnateljica Ivanka Miličić obrazlaže Godišnji plan i program rada za 2019. godinu. 

Pojašnjava da je pri Ministarstvu kulture Republike Hrvatske u ljeto 2017. godine registrirana 

Kazališna družina "Scena Martin" što je otvorilo mogućnost apliciranja za sredstva 

Ministarstva za produkcije, što je i učinjeno u 2018. godinu, te da bi krajem 2018. godine i 

početkom 2019. godine radili novu predstavu za djecu i obnovili predstavu Fljuf i Žljuf koja 

se pokazala izuzetno uspješnom. Ravnateljica dalje pojašnjava da se Ustanova orijentira 

prema našim autorima, te da trenutno radimo predstavu prema tekstu Ivane Šojat, a da je 

sljedeće godine u planu predstava Miro i Mara autora Davora Šunka. Obrazlaže da će se 

produkcije za odrasle planirati ukoliko za iste bude sredstava.  

 

Ravnateljica Ivanka Miličić obrazlaže da amatersko kazalište djeluje već 3 godine s puno 

uspjeha, te da su gostovali mnogim mjestima u Vukovarsko-srijemskoj županiji te da u tom 

smjeru radi i dalje. 

 

Ravnateljica Ivanka Miličić pojašnjava da se u Ružičkinoj kući postavlja Spomen muzej, koji 

je djelovao i prije rata, gdje će nositelj muzejskog postava biti Gradski muzej Vukovar, ali će 

Ustanova zajedno s Turističkom zajednicom sudjelovati u radu Spomen muzeja. U 

navedenom prostoru planira se i postavljanje laboratorija, s ciljem popularizacije znanosti 

među mladima, čiju opremu će donirati Hrvatsko društvo kemijskih inženjera i tehnologa, a 

koji laboratorij će biti postavljen u aneksu Ružičkine kuće od 24 m2, prema rješenju arhitekta 

Željka Kovačića. 

 

Ravnateljica Ivanka Miličić obrazlaže da Ustanova jako dobro surađuje s Gradskim muzejom 

Vukovar, obzirom da je kompletan glazbeni opus ostvaren u zajedničkoj suradnji, te se nada i 

daljnjoj jednako dobroj suradnji. 

 

Gospođa Zdenka Buljan iskazuje da vjeruje u nastavak suradnje Gradskog muzeja Vukovar i 

Javne ustanove u kulturi Hrvatski dom Vukovar jer građani prepoznaju što je dobro i 

kvalitetno. 

 

Upravno vijeće jednoglasno donosi  

 

ODLUKU 

 

o prihvaćanju Plana i programa rada Javne ustanove u kulturi Hrvatski dom Vukovar za 2019. 

godinu. 

 

AD. 4.  

 

Ravnateljica Miličić obavještava članove Upravnog vijeća da je gospođa Ana Kustura nova 

radnica u Ustanovi od dana 20. kolovoza 2018. godine, temeljem Sporazuma sklopljenog 



između Ustanove i Grada Vukovara o premještaju djelatnika, a sve prema čl. 103. i 108. 

Zakonu o službenicima i namještenicima u lokalnoj i regionalnoj samoupravi. 

 

Daje se na znanje da je gospodin Dalibor Jurišić podnio neopozivu ostavku na mjesto člana 

Upravnog vijeća dana 21. rujna 2018. godine. 

 

Prihvaća se ostavka gospodina Dalibora Jurišića. 

 

Ravnateljica Miličić pojašnjava da će biti provedeni izbori za mjesto člana Upravnog vijeća. 

 

Daljnjih prijedloga i primjedbi nije bilo. 

 

 

Sjednica završena u 14:55 sati.  

 

 

UR. BROJ: 2196/01-JT-3/223-2018 

 

U Vukovaru, 24. rujna 2018. godine 

 

 

 

Zapisnik sastavila 

ANA VULETA, mag. iur. 

 

 

 

 

 

Predsjednik Upravnog vijeća 

JOSIP PRPA, prof. 

 

 

 


